
PRIMARIA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

Incheiat astazi 16.11 .2\22,ora 9 :00

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat, sedinta

ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.
33112022, cu urmatoarea ordine de zi;

1. hrformare privind incasarea tarei de salubritate

2. Informare privind pregatirea pentru perioada de iarna

3. Diverse.

- Elaborarea proiectului de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta

Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea protocolului de

colaborare ce va fi incheiat cu Ministerul Muncii si Solidaritatii Sociale privind
implementarea proiectului "Hub de servicii MMSS-SII MMSS", Cod MySmis
130963

- Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea organigramei la
nivelul UAT Comuna Dobrovat

- Elaborarea proiectului de hotarare privind rectificarea bugetului de

venituri si cheltuieli pentru arul2022

Sedinta este statutar orgarizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petronela
secretar.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Ureche Gavrila, Roman
Constantin, Mardare Dumitru, Pintilii Stefan, Tonegaru Emi[, Postelnicu
Constantin, Nastasa Ioan, Iacobute Ionut, Popistasu Vasile, Boboc Petru.

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei ordinare nr. 33112022
si a ordinei,de zi .

Se fac propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta.

Dnul Postelnicu propune pe dnul Tonegaru.

Dnul Tonegaru propune pe dnul Postelnicu.



Dnul Pintilii propune pe dn-ul Roman.

Se supune la vot propunea ca dnul Roman sa fie ales presedinte de sedinta, se
aproba cu majoritate de voturi.

Dnul presedinte supune la vot ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire punctului nr. 1 de pe ordinea de zi privind incasarea taxei
de salubritate.

Dnul primar precizeaza ca se acopera suma, Garda de Mediu doreste atingerea
procentului de 50Yo rcciclare dar nici o comuna nu a atins acest procent.

Dnul primar explica din ce consta procentul de 50 Yo reciclarc, au fost discutii cu
ministrul mediului pe acest subiect.

Dnul Tonegaru precizeaza ca nu mai sunt atatea deseuri deoarece au crescut
preturile iar puterea de cumparare a oamenilor a scazut.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza camaisunt persoane care gresesc dar se merge in directia
buna.

Dnul primar da citire punctului nr.2 de pe ordine a de ziprivind pregatirea pentru
anotimpul de iarna.

"Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 100 privind incheierea unui
protocol de colaborare cu Ministerul Muncii si Solidaritaii Srciale.

Dnul presedinte asupune la vot proiectul de hotarare nr.100, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 101 privind aprobarea statului de
functii si a organigramei aparatului de specialitate al primarului.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 101, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare m. 102 privind rectifi carea
bugetului de venituri si cheltuieli pentru anul2022

Dnul primar precizeaza ca a directionat 3000 lei pentru scoala si 9000 lei la
Federatia de Fotbal pentru achitareataxelor.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 102, se aproba cu
unanimitate de voturi.



Dnul primar initiazaproiect de hotarare pentru acordarea unei suprafete de teren

pentru constructia unei caPele.

Dnul primar precizeaza ca a\ facut sapaturi la biserica pentru fosa, vor face doua

grupuri sanitare, s-a modemizat si prazricarul. Ar trebui sa se sustina aceste

proiecte deoarece sunt.benefice pentru localitate, capela va fi facutacuzidarie de

bca, iar dupa ce vor face proi ectarea, anul urmator vor incepe lucrarile de

constructie.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare.

Presetinte,

Roman Constantin

Secretar general,

Alexandru Petronela
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